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Eg bur i Rotevikshaugen 26, ute i Beitingen. Der trivst vi godt. Men samstundes med at vi bur her 

er vi også opptatt av teknologi. Vi har problemer her ute fordi det er langt til nærmaste sentral for 

breiband. Difor vil og linja vår vere ganske treig. For å fremme vidare utbygging av denne delen 

av øya og gjere han ennå meir attraktiv kan det å få fiber ut her vere for mange ei viktig brikke i å 

bestemme seg for å flytte utover på øya. I desse teknologiske tider er det å ha god tilgang på 

internett viktig. Håper at innspel frå oss på denne delen av øya og kan vere med å hjelpe 

beslutninga. 
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